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Onderwerp: Fietspad Station - De Bongerd 

Goedemiddag 

Bij -nagevraagd hoe het zit met de subsidie. De subsidie wordt opnieuw aangevraagd. Dit heeft als 

gevolg dat de eerst volgende mogelijkheid tot uitvoeren Q4 2024 / Q1 2025 is. De voorbereiding en 

informeren van bewoners kan wel door gaan. De bewonersavond kan beter plaatsvinden in januari of 

februari, omdat december een erg drukke maand is. Hiervoor zal ik vast wat voorbereiden (draaiboek etc.) 

en afstemming zoeken met N (geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

'We kunnen de volgende stappen doorlopen: 

- Ontwerp afronden en optimalisatie bij station doorvoeren N (geanonimiseerd)

- Keuze gemotoriseerd verkeer + vastleggen N / M 

- Raming opstellen N 

(geanonimiseerd)(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

- Subsidie aanvragen N (geanonimiseerd)

- Bewonersavond voorbereiden voor januari/februari N (geanonimiseerd)

- Definitief akkoord ProRail op ontwerp N (geanonimiseerd)

Met vriendelijke groet, 

Adviseur Mobiliteit 

Verkeer en Mobiliteit | Ontwikkeling leefomgeving en regio | BAR-organisatie 

Tel: N - (geanonimiseerd)

De BAR-organisatie werkt voor de gemeenten Barendrecht, Albrandswaard en Ridderkerk 

www‚barendrecht.nl | www.albrandswaard.nl | wwwridderkerk.nl   
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